
O b e c M i k u l o v 
 

Z á p i s č. 4/2011 
 

z veřejného zasedání zastupitelstva obce Mikulov,  
které se uskutečnilo dne 30.6.2011 od 18:00 hodin v budově OÚ Mikulov 

 v zasedací místnosti. 
___________________________________________________________________ 
Přítomno: 8 členů zastupitelstva / viz. prezence / 
Nepřítomno: 1 - L.Filip -neomluven 
Zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 
Hosté: občané dle prezence 
 

 
Zahájení zasedání zastupitelstva 

 
Určení ověřovatel ů a zapisovatele 
 

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu paní Martinu Brůžkovou a pana 
Ing.Stanislava Němce  a zapisovatelem pana Jana Turka. K návrhu nebyly 
vzneseny žádné protinávrhy. Před hlasováním dal předsedající možnost 
vyjádřit se přítomným občanům. 

 
Návrh usnesení:  
ZO Mikulov ur čuje ov ěřovateli zápisu paní Martinu Br ůžkovou  a pana 
Ing. Stanislava N ěmce a zapisovatelem pana Jana Turka 
 
Hlasování:   Pro   8         Proti   0       Zdržel i se   0 
 
Usnesení č. 1/4/11 BYLO schváleno. 
 

Schválení programu: 
 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou 
předanou členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na 
úřední desce. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na doplnění. Před 
hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

 
Předsedající dal hlasovat o návrhu programu.  

 
Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Mikulov schvaluje následující p rogram zasedání: 
 

I. Kontrola usnesení z minulého ZZO 
• Prodej pozemku p.Dražil 
• Prodej pozemk ů p.Franc 
 
II) Přijaté žádosti a stížnosti 
• Povolení samovýroby d řeva - p.Karda 
• Žádost o p řidělení bytu - p.Cvik 



 
III) Ostatní záležitosti chodu obce 
• Závěrečný účet obce Mikulov 
• Propůjčení pozemk ů - cyklostezky  
• Závěrečný účet Mikroregionu Bou řlivák 
• Jmenování členů do dozor čí a správní rady SCB 
• Zabezpečení ČOV 
• Kalkulace všech položek pro výpo čet vodného a sto čného 
• Ostatní záležitosti 
 
IV) Diskuze, záv ěr 
 

 Návrh usnesení  
           Zastupitelstvo obce schvaluje navržený p rogram 
 

Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi s e   0 

Usnesení č. 2/4/11 BYLO schváleno. 

 
I – Kontrola usnesení p ředešlého ZZO:  
 

Žádost pana Dražila - prodej pozemku  p. č.592/1 
 
Dosud nebyl předložen geometrický plán. 
Žádost se odkládá 
 
ZO bere na v ědomí 
____________________________________________________________________ 
 
Žádost o prodej pozemku - p.Franc 
 
Dosud nebyl předložen geometrický plán. 
Žádost se odkládá 
 
ZO bere na v ědomí 
____________________________________________________________________ 
 

II. Došlé žádosti a stížnosti  
 
Samovýroba d řeva 
 
P.Karda z Duchcova žádá o povolení samovýroby dřeva. 
Žadatel nesplňuje jednu z podmínek pro povolení samovýroby dřeva - není  
místním občanem. 
ZO bere na v ědomí 
______________________________________________________________ 
 
Žádost p.Cvik 
p.Cvik žádá o přidělení sociálního bytu v obecním domě č.p.96 z důvodu 
mimořádné životní situace. 



 
Situace je zastupitelům známa, ale jelikož ještě není zcela dořešená, odkládá  
se tato žádost na příští ZZO pokud bude ještě aktuální. 
 
ZO nemá námitek a bere na v ědomí 

 
III. Ostatní záležitosti chodu obce  

 
Závěrečný účet obce Mikulov 
 
Byl vyvěšen na úřední desce a starosta s ním zastupitele seznámil 
 
Návrh usnesení  

           Zastupitelstvo obce schvaluje záv ěrečný účet obce za rok 2010 bez  
           výhrad. 
 

Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi s e   0 

Usnesení č. 3/4/11 BYLO schváleno. 
______________________________________________________________ 
 
Cyklostezka Nové M ěsto - Vitiška – Moldava 
 
Zasedání ZO se zúčastnili: 
Pan Budínský - projektant 
Paní Marie Tomčová – majetkoprávní vypořádání pozemků 
Oba jmenovaní představili projekt a zodpověděli všechny dotazy zastupitelů 
 
Návrh usnesení  
Obec Mikulov souhlasí a podporuje akci „Krušnohorsk á magistrála“.  
Zastupitelstvo obce souhlasí s umíst ěním stavby na svých pozemcích 
v k.ú. Mikulov v Krušných horách p.p. č. 677/1 - 17 m2 , p.p.č. 683 - 39 m2 , 
p.p.č. 828 - 12 m2 , p.p.č 871 - 7121 m2 , p.p.č. 909 - 764 m2 , p.p.č. 911 - 2 
m2 a p.p.č. 924 - 17 m2. Zastupitelstvo obce souhlasí s prop ůjčením 
pozemk ů Ústeckému kraji, za ú čelem vybudování cyklostezek.  
 
Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi s e   0 

Usnesení č. 4/4/11 BYLO schváleno.  
 
Závěrečný účet Mikroregionu Bou řlivák 
 
Byl vyvěšen na úředních deskách všech členských obcí  a starosta s ním 
zastupitele seznámil. 
 
Návrh usnesení  

           Zastupitelstvo obce schvaluje záv ěrečný účet Mikroregionu Bou řlivák za  
           rok 2010 bez výhrad. 



 
Hlasování:   Pro 8         Proti 0        Zdrželi s e   0 

Usnesení č. 5/4/11 BYLO schváleno. 
______________________________________________________________ 
Dne 24.7.2011 vyprší mandáty členům v dozorčí a správní radě SCB, 
Starosta navrhuje prodloužení mandátů stávajícím členům: 
Ing .Ota Stehno - člen správní rady 
Ing. Jiří Hönig - člen dozorčí rady 
Starosta obce vyzval přítomné, aby podali případné další návrhy. Nikdo jiný  
nebyl navržen. 
 
Dne 14.7.2011 proběhne schůzka zakladatelů SCB, kde se bude projednávat  
změna zakládací listiny.  
 
Návrh usnesení  
Zastupitelstvo obce schvaluje prodloužení mandátu s távajícím členům  
dozor čí a správní rady SCB 
Ing .Ota Stehno - člen správní rady 
Ing. Ji ří Hönig - člen dozor čí rady 
 
Hlasování: PRO:   8   PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
 
Usnesení č. 6/4/11 BYLO schváleno. 
______________________________________________________________ 
 
Kanalizace lokalita č.1 
 
7 majitelů přilehlých nemovitostí již uhradilo příspěvek 22.000,- Kč. Jeden 
uhradí během příštího týdne. Zahájení stavby je plánováno na první týden 
v srpnu 2011.  
Pro průzkum trhu byly poptány nabídky na dodání materiálu. Poptány byly 
firmy Heckl,s.r.o. a Stavební odvodňovací prvky, s.r.o. 
Starosta seznámil přítomné s oběma nabídkami. Nákup materiálu bude 
proveden u firmy Stavební odvodňovací prvky, s.r.o., která nabídla výhodnější 
cenu za dodávku materiálu. 
Realizaci stavby provede firma Severní stavební, a.s. z Ústí nad Labem (100,8 
tis. Kč). 
 
Návrh usnesení  
Zastupitelstvo obce schvaluje nákup materiálu na vý stavbu rozší ření 
kanalizace v lokalit ě č.1 u firmy Stavební odvod ňovací prvky, s.r.o. dle 
předložené CN. Zastupitelstvo obce schvaluje zadání p rací a podpis SOD 
s firmou Severní stavební, a.s. 
 
Hlasování: PRO:   8   PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
 



Usnesení č. 7/4/11 BYLO schváleno. 
___________________________________________________________ 
Starosta obce seznámil zastupitele i přítomné občany se skutečností, že se 
obec Mikulov počínaje dnem 1.8.2011 stane plátcem DPH. 
 
ZO bere na v ědomí  
____________________________________________________________ 
Starosta informoval o poškození oken na ČOV. Zároveň byla vykradena blízká 
chata, což by mohlo znamenat, že se někdo snažil dostat do objektu, nebo 
zjišťoval co by se dalo odcizit. Jelikož by mohlo dojít k poškození nebo 
odcizení zařízení ČOV, je nutná instalace zabezpečovacího systému,které by 
přes SMS informovalo o narušení bezpečnosti. V budoucnosti by mohlo být 
provedeno napojení na PCO. 
Starosta seznámil ZO s nabídkou od firmy MATEO na částku 20.000,- Kč 
 
Návrh usnesení  
Zastupitelstvo obce schvaluje instalaci zabezpe čovacího za řízení na  
objekt ČOV. 
 
Hlasování: PRO:   8   PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
 
Usnesení č. 8/4/11 BYLO schváleno. 
___________________________________________________________ 
Starosta obce seznámil zastupitele s položkami pro výpo čet vodného a 
stočného.  
 
Návrh usnesení  
Zastupitelstvo obce schvaluje celkové vyú čtování všech položek  
výpo čtu ceny podle cenových p ředpis ů pro vodné a sto čné. 
Hlasování: PRO:   8   PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
 
Usnesení č. 9/4/11 BYLO schváleno. 
______________________________________________________________ 
Starosta obce konstatoval, že stávající dřevěná houpačka v parku je již 
v nevyhovujícím stavu. Nákup nové houpačky - dvojité, kovové, a splňující 
všechny předpisy, bude stát 19.300,- Kč 
 
Návrh usnesení  
Zastupitelstvo obce schvaluje nákup nové houpa čky za 19.300,- Kč 
 
Hlasování: PRO:   8   PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
 
Usnesení č. 10/4/11 BYLO schváleno. 
______________________________________________________________ 
Starosta obce informoval o proběhlé opravě obecní Avie, která stála cca 
18.000,-Kč. Vozidlo má již má platnou TK. Současně informoval, že bude 



provedena i oprava hasičské Avie, kterou připravuje obecní zaměstnanec na 
TK. 
 
ZO bere na v ědomí  
____________________________________________________________ 
Stavy ú čtů 
 
KB 960.985,- Kč 
ČSOB BÚ   22.230,- Kč 
ČSOB SÚ   15.209,- Kč 
PO   68.535,- Kč 
 
ZO bere na v ědomí 
______________________________________________________________ 

 
IV. Diskuze  
          -občané se vyjadřovali k projednávaným bodům 
         - paní Šináglová poděkovala zaměstnanci obce, pánovi Otovi Stehnovi, za 

provedení opravy vnějších dveří kostela 
 

Starosta obce poděkoval za účast a pozval zastupitele i občany na příští veřejné 
zasedání zastupitelstva obce, jehož termín bude vyvěšen na úřední desce a místní 
občané jako obvykle obdrží pozvánku do poštovní schránky. 
 
Zapsal v Mikulově dne 30.6.2010        Jan Turek 
 
 
Ověřil:   Ing Stanislav Němec                                          Martina Brůžková 
 
 
 
 
 
______________________                                                 _____________________ 
            Jan Turek                                   Ing. Ota Stehno 
         Místostarosta                                         Starosta 


